
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 443
Mener ministeren, at det er rimeligt, at udligningsafgiften er steget med 52 pct.
i 2013 også på handicapbiler og -busser, når borgere med handicap, som hø-
rer til vores dårligt økonomisk stillede, typisk er helt afskåret fra at vælge en
lille benzinbil eller offentlig transport?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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